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PAMETNO O POVLAČENJU CAMMEA U SPLITU

Pametno za liberalizaciju taksi tržišta 

Stranka  Pametno  reagirala  je  na  novonastalu  situaciju  s  prestankom  rada
Cammea u Splitu

Split, 5. prosinca 2016. – Taksi usluge u Splitu su izuzetno skupe i većina građana i gostiju ih ne
koriste. Najbolji  način za pojeftinjenje i  povećanje kvalitete usluge je liberalizacija taksi tržišta.
Pametno se uvijek zalagalo za otvaranje tržišta kako bi se i u Splitu cijene taksi usluga svele na
razumnu mjeru i kako bi ih što više građana i gostiju moglo koristiti.

- Predlagali smo povećanje ukupnog broja dozvola i to jedna dozvola na 600 stanovnika kao i više
dozvola za jednu pravnu osobu što bi omogućilo ulazak većih tvrtki i  liberalizaciju tržišta taksi
usluga. Krajnji korisnici bi tako imali bolju i jeftiniju uslugu, ali tu odluku nije podržala niti jedna
politička opcija u gradu – naglasio je Jakov Prkić, vijećnik stranke Pametno.

Stoga,  Pametno  poziva  gradske  i  državne  vlasti  da  otvore  tržište  taksi  usluga  i  time  svojim
građanima  omoguće  jednostavnije,  jeftinije  i  kvalitetnije  usluge  prijevoza.  Umjesto  da  koriste
represivni  aparat  kako bi  zadržali  sadašnje stanje,  pozivamo ih  da problem riješe na dobrobit
građana – zaključuju u stranci Pametno.


